
Z A P I S N I K 
sa 13. sjednice Izvršnog odbora Saveza izviđača Hrvatske, održanog 29. ožujka 

2014. U prostorijama OI Jarun na Knežiji, s početkom u 16:25 sati. 
 

Prisutni na sjednici: Gorana Kukić, Siniša Ivanković, Bojan Smode, Nenad Andrašek 

Odsutni: Andreja Junaković, ispričala se neposredno prije sjednice (najavila da vikend termini ne 

odgovaraju). 

 

DNEVNI RED 

 

1. 1 Usvajanje zapisnika s 12. sjednice 
2. Uključivanje u javnu raspravu o prijedlogu Nacionalne strategije za mlade  
3. Projekt „ Usmjeri pogled na pozitivnu stranu“ 
4. Uključivanje u Projekt Zelena čistka – prijedlog 
5. Poziv na suradnju na projektu izgradnje eko-staza na Velebitu 
6. Zborovanje SIH-a – informacija 
7. Grupna kupnja šatora – Acovia design 
8. Natječaj HEP-a – Šumska škola 
9. Prijedlog sporazuma s HGSS-om 
10. GSAT – procjena 
11. Pozivna pisma za pokroviteljstvo Betlehemskog svjetla i Jamboree-a 
12. Odluka o primanju OI Jozo Koutni iz Požege u SIH 
13. Odluka o vraćanju mobilnih uređaja i laptopa  
14. Odluka o primanju SI Osječko – baranjske županije u SIH 
15. Odluka o ne održavanju 2. kola lige za starije 
16. Ponude za osiguranje članova SIH-a 
17. Razno 

 

Ad 1. Usvajanje zapisnika s 12. Sjednice Izvršnog odbora 

Primjedba Bobo na dio vezan uz izvješće načelnika 

Za komentar vezan uz Smotru i anketu pod dio koji je trebao biti uvršten u teme SOV pitao je Andrašek, 

na što je Kukić odgovorila da tema nije uvrštena. 

U nastavku točke raspravljalo se o zadacima koji proizlaze iz odluka 12. sjednice Izvršnog odbora. 

Pisma prema predsjedniku RH Josipović vezano uz pokroviteljstva Jamboree, predsjedniku Sabora RH 

Leko, a vezano uz pokroviteljstvo nad Zborovanjem, još nisu otišla, otići će ovaj tjedan (31.03.-06.04.) 

zadužuje se Smode. 

Prihvaćena je informacija o proučavanju Sistematizacije poslova i zadataka, treba nastaviti s radom na 

istoj-svi članovi IO. 

Prihvaćena je informacija o održanim Susretima odraslih voditelja. 

Za transakcije vezane uz Jamboree koristiti će se SIHov račun, do kada bi se problemi vezani uz račun 

trebali riješiti. Ide 28 sudionika ukupno s voditeljima, biti će izdvojen krug sudionika Jamboreea na 

Zborovanju. Pripreme i promocije su za sada korektno odrađene. U tjednu 07.-11-04. ići se na sastavak u 



Japansku ambasadu, kako bi se razmijenile informacije o japanskoj kulturi i japanskim poduzećima koja 

posluju u RH. Postoji i mogući problem s voditeljima (Rubeša i Pozaić), vezano uz nemogućnost odlaska. 

Prijedlog je da se na natječaj od MSPM pošalje projekt vezan uz sudjelovanje na Jamboree, izvijestio 

Smode. 

Predana je partnerska suglasnost za projekt vezan uz Savez izviđača Srbije. Daljnje aktivnosti ovise o 

trenutku i načinu prolaska prijedloga projekta, s time da će se inzistirati na većem utjecaju na razvoj i 

pripremu projekta, te uvrštavanje u projektni tim, te sklapanje Partnerskog ugovora s preciznim pravima 

i obvezama našeg sudjelovanja u projektu. U raspravi sudjelovali svi nazočni članovi  IO. 

Vezano uz dopis SSZ-a, odnosno o prijedlogu vezanom uz organizaciju Smotre i elementima vezanim uz 

smotru, 2015. Smotra nije moguća. Od SSZ-a očekuje se konkretan prijedlog vezano uz organizaciju za 

2016. Andrašek kritizirao što se za usporedbu za sudjelovanje na Jamboreeu zna tri godine prije za 25 

članova, dok se za Smotru od cca 1000 članova ne zna nikakva ozbiljnija informacija, te se informacije 

odgađaju s godine do godine, a počinje se u pravilu raditi na organizaciji Smotre neposredno pred 

Smotru. Zadužuje se Smode da se dobije potpuna informacija od SSZ-a za Smotru 2016. 

Stigao broj 2. časopisa Udruga.hr 

 

Ad 2 Uključivanje u javnu raspravu o prijedlogu Nacionalne strategije za mlade  
Izvjestitelj Smode, pripremljen je naš prijedlog, proces javne rasprave se proširio na udruge mladih.  
Prihvaća se konkretan prijedlog koji će se poslati  07.04., šalje Smode. 
 
Ad 3 Projekt „ Usmjeri pogled na pozitivnu stranu“ 
Partner u projektu biti će Dom za odgoj i obrazovanje Zagreb, za djecu koja nisu na stacionaru, već čista 
prevencija, odnosno smanjenje rizika za vršnjačko nasilje. 
Izvjestitelj Kukić, projekt će se odvijati u 4-5 skupina, a partner će biti Savez izviđača Zagreba, odnosno 
volonteri Zagrebačkog izviđačkog kluba. 
Andrašek ima primjedbu na sažetak u kojem se navode datumi koji nisu primjereni, te se predlaže 
pomicanje termina provedbe dva-tri mjeseca kasnije, što je prihvaćeno. 
Temeljem informacije projekt je prihvaćen. Rok za predaju je 31.03.2014. 
 
Ad 4 Uključivanje u Projekt Zelena čistka – prijedlog 
Organizator udruga Žmergo, udruga mapira odlagališta otpada, a naše je sudjelovanje predviđeno da se 
uključe u čišćenje prema na predviđenim lokacijama. 
Mapiranje i čišćenje divljih odlagališta otpada po cijeloj Hrvatskoj. 
Izvijestio Smode, a nakon rasprave zaključeno je da će se proslijediti informacija, te će se proslijediti na 
udruge. Predviđen termin za čišćenje je 26.04.2014. 
Za sada na pripremama aktivnosti rade Boris, Max, Kaja, Mutni. 

Ad 5 Poziv na suradnju na projektu izgradnje eko-staza na Velebitu 
Smode je iznio informaciju vezanu uz prijedlog za uključivanjem mladih odnosno Saveza u izgradnju eko-
staze i markiranje staza na Velebitu.   
Donosi se odluka da se slažemo se s podrškom i partnerstvom, te da smo otvoreni za daljnju 
komunikaciju i suradnju, te očekujemo daljnje informacije vezane uz pripremu i provedbu projektnih 
aktivnosti. 
Načelno su svi članovi IO slažu se za načelnom podrškom sličnih projekata vezanih uz programski srodne 
udruge, no za svaki će se projekt posebno raspravljati. 
 



Ad 6 Zborovanje SIH-a – informacija 
Smode je izvijestio o tijeku pripremama i programskim elementima. Izdvojen je problem Podravke, 
odnosno prevelikih očekivanja, te nerješavanje podrške u županiju (sastanak Stiv). Ivanković predlaže 
prehranu u Komunalcu, koji ima kapacitet, a moguće da bi i cijena bila prihvatljivija nego od Podravke. 
Umjesto majica, biti će marame kao promotivni materijal zborovanja. 
Vezano uz Male olimpijade kao programskog sadržaja Andrašek je primijetio da je DIO pomaknut na 10 
mjesec, a organizator sam stavlja u program aktivnosti iz sadržaja DIO. 
Donosi se zaključak da se prije donošenja kalendara aktivnosti ponovno razmotri vraćanje DIO na termin 
Zborovanja, odnosno neki drugi prihvatljiviji termin. 
Predlaže se da će se već sad krenuti s pripremom i raspravom o planu i programskim elementima za 
slijedeću godinu. 
 
Ad 7 Grupna kupnja šatora – Acovia design 
Vezano uz suradnju s poduzećem Acovia design. Dogovoren je povećani rabat kroz veći broj šatora 
prema Savezu. Primijećen je problem u lošoj poziciji Saveza kroz koju se mora jednokratno naručiti 100 
kom šatora da bi se dobio „rabat“. Ako se kroz neki period naruči istih tih 100 kom, onda nema takvog 
rabata. Postoji još mogućnost servisiranja opreme od udruga članica. Zaključeno je da će se pripremiti 
anketa koja će završiti  (preda dogovoru s poduzećem) 04. 04.  
 
Ad 8 Natječaj HEP-a – Šumska škola 
Smode je iznio informaciju o pripremi projekta za HEP (aplicirati će se Šumska škola). 
Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 
Ad 9 Prijedlog sporazuma s HGSS-om 
Informaciju vezanu uz mogućnostima suradnje i sporazuma s HGSS-om iznijela je Kukić. 
Prihvaćena je informacije, na slijedećem Izvršnom odboru će se definirati oblik suradnje.  
Otvara se i mogućnost vezana uz komunikaciju s Crvenim križem, kako bi se i ta suradnja mogla zaokružiti 
sporazumom. Informaciju iznijela Kukić. 
 
Ad 10 GSAT – procjena 
 
Informaciju iznijela Kukić. WOSM dolazi 3-4 delegata vezane uz razvoj demokratskih procedura, vezu 
civilnog društva, uglavnom samoprocjena koju odrađuje i priprema Kruno. Kruno priprema i prevodi 
materijale, koje će dostaviti. 
 
Ad 11 Pozivna pisma za pokroviteljstvo Betlehemskog svjetla i Jamboree-a 
Točka je iscrpljena u Ad 1. 
 
 
Ad 12 Odluka o primanju OI Jozo Koutni iz Požege u SIH 
Donosi se odluka o prijemu OI Jozo Koutni iz Požege u Savez izviđača Hrvatske. 
Smode iznosi inicijative vezane uz pristupanje izviđačkih udruga u Savez iz Petrijevaca pokraj Osijek, 
Bribir kod Novog Vinodolskom, te iz Valpova koji je u razmišljanju. 
 
 
Ad 13 Odluka o vraćanju mobilnih uređaja i laptopa  
O točci je izvijestila Kukić, vezano uz potrebe vraćanja opreme koja je kod dužnosnika i bivših 
zaposlenika. 



Donosi se odluka da se zadužuje Smode da u roku od 7 dana pripremi popis opreme Saveza koja se nalazi 
kod dužnosnika SIH-a. 
Donosi se odluka da se zadužuje Kukić da obavijesti Perića za vraćanje mobitela Saveza, u roku od 7 dana, 
te da se obavijesti Rešetića za vraćanje mobitela i prijenosnog računala Saveza, u roku od 7 dana. 
 
Ad 14 Odluka o primanju SI Osječko – baranjske županije u SIH 
Kako su svi potrebni dokumenti pristigli, donosi se odluka o prijemu Saveza izviđača Osječko-baranjske 
županije u Savez izviđača Hrvatske. 
 
Ad 15 Odluka o ne održavanju 3. kola lige za starije 
Izvijestio Smode, kako nema zainteresiranih organizatora za organizaciju 3. kola lige za starije, donosi se 
odluka o ne održavanju III kola lige za starije. 
U buduće trebala bi biti praksa da se najmanje mjesec dana unaprijed javi udrugama informacija u vezi 
neodržavanja aktivnosti. 
 
Ad 16 Ponude  za osiguranje članova SIH-a 
Pristigle ponude. Croatia osiguranja, Tiglav, Merkur, Generali. 
Zadužuje se Andrašek da prenese informacije Karlovića, kako bi se još dobila informacija od Triglav 
osiguranja, no za manji broj osiguranika. Ako će biti ta ponuda veća po osiguraniku, ostaje se kod Croatia 
osiguranja. 
Nakon primitka dodatnih informacija IO donijeti će odluku o osiguravatelju. 
 
Ad 17 Razno 
Donosi se preporuka Vijeću da se trenutno redovito registriranim udrugama produži status registrirane 

udruge do 31. 10. 2014.  

Zadužuje se Smode za osigura provedbu zakonske obveze predaje Izvješća o volontiranju u 2013. Godine, 

do 31. 03. 2014.  

Pristiglu Bilancu za 2013. primiti na znanje. 

Iznijete su informacije o Otoku mladosti  i o obvezama koje nam proizlaze. 

 

Sastanak završio u 19:25      

 

Zapisničar:      Predsjednica Izvršnog odbora: 

 

Nenad Andrašek     Gorana Kukić 


